
Zrf,pisnica
z 2.-6ho zasadnutia Obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dila L2.decemb ra 2014

v zasadaike Obecndho firadu v Kameniinej

Prftomnf : sri podpisaninaprezendnej listina - vid'prezendnri listinu.
Neskor5i prichod: Ing. Roland Novrik 18,00 hod
Hostia: Ing. Hus6r, JUDr.Ing. Katona, Ing. Hal6sz

Program zasadnutia:
1. Otvorenie
2. Urdenie zapisovatelia, overovatefov z6pisnice a dlenov niivrhovej komisie
3. Kontrola uznesenia z I . zasadnutia OZ zo dira 02.12.2014
4. N6vrh ndjomnej zmluvy na T '.fstavbu l0 bytov;fch jednotiek

5. Zdsadyodmeiovaniaposlancov obecn6ho zastupitellstva
6. Schv6lenie dlenov:

- Komisie finandnej
- Komisie kulttiry, mlfudeile a Sportu
- Komisie na ochranu verejn6ho zdulm.upri qikone funkcii funkcionarov

7. Urdenie sob65iaceho a sob65nych dni
8. N6vrh rozpodtu obce na rok20l5-2017
9. Stanovisko HKO k rozpodtu obce
10. Zmena dodSvatel'a elektrickej energie
I I . Ziadost COOP Jednota o vydanie zivazndho stanoviska
12. Zhver

l. Otvorenie

Rokovanie zasadnutia obecn6ho zastupitellstva otvoril a viedol Ing. Milan Lehocky,
starosta obce, ktory privftal poslancov obecndho zastupitelistva. Na zasadnuti bol pritomnych

7 poslancov obecn6ho zastupitefstva, zasadnutie 07.je uznS5ania schopn6.

2. Urienie zapisovatel'a, overovatel'ov zipisnice a ilenov nrivrhovej komisie

Zaztpisovatel'a ziipisnice bola urdenii No6mi Durdovidov6, zamestnankyia obecn6ho riradu.

Zaoverovatel'ov z6pisnice boli urdeni : Ing. Zoltin B6nyi
Ing. Tibor Lfirincz

Do ndvrhovej komisie boli zvoleni : Ing. Tibor Bako5
Monika Jobbrigy
Stefan 6szi

Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zdfial sa hlasovania: 0

Starosta obce predloZil program rokovania, do ktor6ho bol doplneny bod d. 1 I - Ziadost'

COOP Jednota o vydanie zivdzndho stanoviska. Program zasadnutia OZbol schv6leny.



Hlasovanie:
Zzz 7
Proti:0
Zdfi,alsa:0

3. Kontrola uznesenia z l. zasadnatia OZ zo dila 02.12.2014

Ing. Zoltdn B6nyi, zdstupca starostu vyhodnotil plnenie uznesenia z l. zasadnutia OZ zo
dila2. decembra 2014. Uznesenia boli splnend.

Uznesenie i. 9
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
berie na vedomie
vyhodnotenie uzneseni a z l. zasadnutia OZ zo dira 02.12.2014
Hlasovanie:
Za:7
Proti: 0
ZdrLalsaz 0

4. Nivrh n6jomnej zmluvy na vystavbu 10 bytovych jednotiek

Starosta obce informoval pritomnych, Ze na stretnuti na ktorom sa zridastnili Ing. Hus6r,
JUDr. Ing.Katona, Ing. Tibor Bako5 ako aj Stefan 6szi prerokovali nilvrh n6jomnej zmluvy.
Na zasadnuti OZ bol pritomnli aj Ing. Hus6r, konatell spolodnosti AGIM, ktor6mu starosta
obce dal slovo.
Ing. Husiir - konatel' spolodnosti AGIM s.r.o. Kom5rno informoval poslancov s moZnostami -
variantami vlstavby 10 bytovfch jednotiek, nakoliko od 15. janurlra do 28.febr.2015 je
potrebn6 podat'Ziadost'odot6ciu aoriver. Sir dve varianty, ato: 1. varianta - Zmluva
o budricej kripnej zmluve, aletdto moZnost' savi,nedd stihnirt'. Zostdva len2. varianta - bude
uzaweth len Ktipna zmluva. V roku 2015 bude dokonden6 vystavba n6jomn;ich bytov,
Ziadost'bude podan6 v roku 2016 - dotdcia + fver do 30.09.2016. Podlla harmonogramu bude
v marci obnoven6 vystavba I podla podasia/, 6 - 7 mesiacov doba vystavby. Potom
rokovanie sn6jomnikmi, ktori uZteruz majri podan6 Ziadosti on6jom. Kripa 10 ndjomn;fch
bytov by bola v obdobi v mesiacoch od 02 - 0912016, ked' pridu peniaze zo SFRB a z
Ministerstva. Stavebnd povolenie azdpis do katastra vybavi spolodnost'AGIM.
Ing. Tibor Lorincz zddraznil, Le nfijomnd zmluva musi chriinit zdujmy obce a nie zdujmy
spolodnosti AGIM s.r.o.
P6n Alexander Llrincz sa spytal, di n6jomn6 zmluva s RUSSELSTAVOM je ukondenS alebo
nie, di dostali rnipoved' a di je platn6.
JUDr. Ing. Katona odpovedal na otazky poslancov a vysvetlil im postupne aj jednotliv6
dllnky n6jomnej zmluvy.
Uznesenie i. 10
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
ndvrh nrljomnej zmluvy na qistavbu 10 bytovjch jednotiek
Hlasovanie:
Za:7
Proti:0
Zdfr,alsaz I



S.Z{sady odmeiovania poslancov obecn6ho zastupitelrstva

Starosta obce
komisii.

pritomnych s doteraj5ou vyskou odmien pre predsedov a dlenov

Uznesenie i. 11

Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
Zdsady odmeiovania poslancov Obecn6ho zastupitel,stva
odmena - predsedom komisie : 17,- € za :iu,d,asf na zasadnuti komisie

- dlenom komisie : 12,-€ zatdast na zasadnuti komisie
Hlasovanie:
Zaz I
Proti:0
Zdri,alsa:0

6.Schvilenie ilenov komisif

starosta obce dal slovo predsedkyni komisie kultriry, mlfudeze a sportu

Monika Jobb6gyov6, predsedkyia tejto komisie oznd:rr1ila poslancom svoj n6vrh na dlenov
komisie, s ktorjmi chce v d'al5om obdobi spolupracovat'.
Uznesenie i. 12
Obecnd zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
dlenov Komisie Skolstva, kultfry, mlfdeZe a Sportu:
- Monika Jobbrigy - predseda komisie
- Iveta Duri5ovil, Mgr.
- Attila Kir6ly
- Angelika Szlamov6, Mgr.
- AlexanderLdrincz
- Ildik6 Kert6szov6
- Jan Markovics
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zdfial saz I

{ean 6szi, predseda finandnej komisie tieZ informoval prftomnych so svojimn6vrhom na
dlenov finandnej komisie.
Uznesenie C. 13
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
schval'uje
dlenov Komisie finaninej, vfstavby a rizemn6ho plinovania, obchodu a sluiieb :
- Stefan Oszi - predseda tomisie
- Tibor L6rincz, Ing.
- Roland Noviik, Ing.
- Tibor BakoS, Ing.
- Attila Szdp
- Monika Lehock6
- Tom65 Markovics



Hlasovanie:
Zaz 6
Proti:0
Zdfial sa: 2

Prin Alexnder Ldrincz pripomenul, Le vie, Ze predsedovia komisii navrhujri dlenov do komisif,
ale aj on by chcel navrhnft', aby prin Dezider Pataki a Ing. Peter Balla mohli byt' dlenmi
komisie, ked' je to moZn6.
Uznesenie i. L9
Obecnd zastupitefstvo v Kamenidnej
odmieta
dlenstvo Dezidera Patakiho a Ing. Petra Ballu v komisii Skolstva, kultury, mlildeile a Sportu
a v komisii finandnej, vlistavby aizemndho pl6novania, obchodu a sluZieb
Hlasovanie:
Za:2
Proti:2
Zdrialsaz 4

Nakol'ko podfa zikonaje potrebn6 vytvorit'aj komisiu na ochranu verejn6ho zdujmn
pri qikone funkcii funkcion6rov starosta obce navrhol dlenov.
Uznesenie i. 14
Obecnd zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
dlenov Komisie na ochranu verejn6ho ziujmu pri vykone funkcii a funkcionirov :

- Roland Nov6k, Ing.
- Tibor Bako5, Ing.
- Zoltin B6nyi Ing
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdrilalsa- I

T.Urienie sobi5iaceho a sobi5nych dni

Starosta obce informoval pritomnych s d'alSim bodom rokovania, nakollko nikto nemal
k tomu pripomienky, boli schv6len6 sob65iace a sob6Sne dni na d'alSie volebn6 obdobie.
Uznesenie i. 15
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
A. poveruje

vykonom funkcie sobdSiaceho :

B. uriuje
a) sob65ne dni:
b) hodina vo Stvrtok:
c) miestnost':

Hlasovanie:
Zaz 8
Proti:0
Zdfialsaz 0

Ing. Milan Lehocky - starosta obce
lng. Zoltin B6nyi - zistupca starostu

Stvrtok, sobota
14.00 hod.
Obradni sieil Obecn6ho fradu



9. Stanovisko HKO k rozpottu obce
8. Nivrh rozpoitu obce na rok20l5-2017

JUDr. Ing. N6methov6 Iveta, HKO obce kon5tatovala, Ze ndvrh rozpodtu obce bol
rozposlany poslancom, ale bol aj vyveseny na uradnej tabuli obce, Udtovnidka obce
vypracovala rozpo(et na roky 2015 - 2017 podta zil<ona v zjednodu5enej forme, ale ked' je
moZn6, mohla by vypracovat aj roz5irenri verzitt, ktor6 bude mat iba orientadny charakter,
obec nie je povinn6 vypracovat' programovy rozpodet. N6vrh navrhla schvSlit'.
Stanovisko HKO je prilohou z6pisnice.
Udtovnidka obce Edita Skrovanov6 vysvetlila poslancom pripadn6 otazky ohlladne rozpodtu.
J6n Markovics nebol spokojny s webovou str6nkou obce, nakollko nie vSetko je uveden6
v mad'ardine, pridom podfa zdkonaby sa malo viac uverejriovat' v mad'arskom jazyku.
JUDr. Ing.Ndmethov6 Iveta poznamenala, Ze aspof, uznesenia by sa mali uverejnit' aj
v mad'ardine.
Uznesenie i. 16
Obecn6 zastupitelistvo v Kamenidnej
berie na vedomie
stanovisko HKO k nilwhu viacrodn6ho rozpodtu obce Kamenidn6 na roky 2015 - 2OL7
a k n6vrhu rozpodtu obce na rok 2015.
Hlasovanie:
Zat S

Proti:0
Zdfi,alsa:0

Uznesenie i. L7
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
viacrodny rozpodet obce Kamenidn6 na roky 2015 -2017 arozpodet obce na rok 2015.
Hlasovanie:
Za:8
Proti:0
Zdfralsaz 0

10, Zmena dodivatel'a elektrikej energie

Starosta obce ing. Milan Lehockli informoval poslancov so zmenou dod6vatella
elektrickej energie, nakofko zmluva s doterajSim dod6vatefom sa skondi. Ponuka od nov6ho
dod6vatella bola rozposlan6 poslancom. Ponuka novdho dod6vatel'a je vyhodnej5ia a ponirka
aj benefity, ako revizie kotlov, kancelilrsky papier pre Z;3, distiace prostriedky, ako a.j iMkaci
hrad pre deti, tridk6 pre futbalistov.
J6n Markovics sa spytal, di tie benefity sri zakotvend do zmluvy, di dod6vatef dodrZi svoj
sllub?
Uznesenie i. 18
Obecn6 zastupitellstvo v Kamenidnej
schval'uje
zmenu dod6vatella elektrickej energie
Hlasovanie:
Za:8
Proti:0
Zdfi,alsaz 0



11. Ziadosf cooP Jednota o vydanie zlvfrznlhostanoviska

Ing. Milan Lehocky, starosta obce informoval prftomnych so Ziadost'ou COOp
Jednoty Nov6 Zimky, v ktorej Ziadaj:f vydanie stanoviska Yyiiadali sme stanovisko od
Atelier Olympia Bratislava, oni n6m vypracovali stanovisko k pripravovan6mu zdmeru,
k vystavbe obchodn6ho domu.
Uznesenie i.20
Obecnd zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
Ziadost'COOP Jednota Nov6 Zdrr/ry o vydanie zilvdzneho stanoviska v zmysle stanoviska
ATELIER OLYMPIA spol. s r.o. Bratislaua-zhotovitefa rizemn6ho planu obce a v zmysle
irzemndho pkinu obce Kamenidn6
Hlasovanie:
Za:8
Proti:0
Zdfralsa-0

INTERPEI,ACT.q.

JAn Markovics vypracoval rozdelenie poslancov podl'a ulic. Vsetci srihlasili
s rozdelenim, len Ing. Bako5 a Monika Jobb6gy vymenili ulice.
Ing._ Pete Balla sa opytal, Ze kto dostane vyt ai:ok akcie Zlatej brdny kto dostane, lebo minul;f
rok ho sl'ribili materskej Skole na opraw skrif,.
Ing IVIilan Lehoc$ informoval pritomnfch s tym, Ze podla neho tento rok bol by dobry
vytaiok zptedaja z6kuskov, pundu avaren6ho vfna pouZit na r6zne opravy telocvidne. Aj
bezvytaLku tejto akcie sri opravy vykonan6 podfa moZnosti aj v materste; S[Ome.

12, Zixer

Ing. Milan Lehocky, starosta
zasadnutie.

Overovatel'ia: Ing. Zoltin B6nyi
. Ing. Tibor Lfirincz

pod'akoval pritomnym zaid,ast a ukondil

Zapisala: Durdovidov6
V Kamenidnej, dria 30.12.2014

obce na zdverfl


